

## Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum	2018-01-09
Plats:	Orrliden
Närvarande	Alf Svensson Olle Nilsson Michael Petersson Maria Larsson Tomas Ericsson Ulrika Kårefjärd Nina Lindström
Ej närvarande:	Fredrik Haag

### 1. Mötets öppnande

Alf förklarar mötet öppnat.

### 2. Dagordning

Dagordningen godkändes.

### 3. Föregående protokoll

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

Vi har dock fyra punkter att följa upp:

- a. *Återkoppling till UK om mötesbesök*  
Vi lämnar förslag på februari och mars månads styrelsemöten. Maria svarar förbundet.
- b. *Anslagstavlan vid Konsum*  
Vi avvaktar till i vår med att fixa en ny anslagstavla.
- c. *Styrelsen inför 2018*  
Vi har några vakanta poster men nya namnförslag finns. Det vore även bra om vi kan utöka styrelsen med fler personer med tanke på hur mycket vi har framför oss med ombyggnation och 100-års jubileum.
- d. *Jämställdhetsarbete*  
Vi vill väva in jämställdhet i föreningens dagliga arbete. Ulrika håller gärna i det och hon får i uppdrag att sätta ihop en plan.

#### 4. Ordförandens punkt

a) *Rapport Orrliden*  
Inget nytt att rapportera.

b) *Samarbete IK Standard*  
Ett möte ska hållas, förslagsvis, 17/1 tillsammans med IK Standard för att diskutera samarbetsformer.

#### 5. Konsulentens rapport

a) *Underhåll klubbhus, åtgärdslista*  
Vi låter denna lista vila lite tills vi vet mer om arbetet kring nya Orrliden.

Åtgärd	Åtgärdas av	Klart år
<b>Dränering av C-plan</b>		
<i>Sopsortering? Soprum?</i>	EEM	<i>Stängs utan åtgärd</i>
<b>Lyse på parkeringen</b>		
<b>Fixa läckage mellan förråd och omklädningsrum på baksidan</b>		
<b>Måla nya gaveln + hela fasaden</b>	Lars Andersson	<b>avvakta</b>
<b>Sätta fast hänggrännor som hänger</b>	Olle Nilsson	
<b>Underhåll målen. Nya hjul, nät m.m.</b>		
<b>Lås på garaget, "förstärkning" Larm?</b>		<b>avvakta</b>
<b>Staket runt "innergården"</b>		
<b>Byta material i parkbänkar och bord ute</b>	Tomas Ericsson	<b>Nästa klart</b>
<b>Läckande vattenpost</b>	EEM	
<b>Städa garaget + innergården på baksidan</b>	Tomas Ericsson	<b>2017 Nästan klart i garaget</b>
<b>Dränering till 5-mannaplan</b>		
<b>Göra stabilare ben till de skärmar som står som insynsskydd innanför dörrarna i 3'an och 4'an (eller sätta dit något annat)</b>		

Övriga punkter från konsulenten:

- EIS har skickat info om att vi måste anmäla huvudman till bolagsverket. Maria tittar att vi har rätt person registrerad.
- Fönstren efter inbrottet har ännu inte åtgärdats helt och Maria har kontaktat samma person som hjälpte oss att byta glas.
- PWC hjälper oss med löner mm och vår kontaktperson, Maria Törngren, har slutat. Maria önskar få en ny kontaktperson att vända sig till. Tomas hjälper till att få ett nytt namn av PWC.

- Vi behöver lyfta frågan rörande vaktmästare 2018 – hur ska tjänsten se ut? Vi behöver en fullt arbetsför person som är självgående.
- Hydralaggregatet är trasigt på gräsklipparen och de skulle hämtas för reparation efter säsongen. Vi behöver stöta på så den blir lagad innan vårsäsongen drar igång.
- Klubbprofilen från Adidas och Intersport är nu framtagen. Intersport kommer att bygga ett sk showroom för oss där vi kan titta och prova vår kollektion för att sedan lägga en beställning.

## 6. Ekonomi

Vi gick igenom ekonomirapporten och konstaterade att det ser bra ut så här långt. Pengarna från Kommunen har kommit och det blev ett överskott på 122 000kr.

### a) Sponsring

Inget nytt på sponsringsfronten, men några nya namn finns framme.

## 7. Verksamhetsfrågor

### a) Ungdom

Inomhusträningarna börjar så sakta dra igång efter uppehållet.

### b) Senior

Träningarna har kommit igång och Thord har tackat ja till en säsong till som tränare.

Vi skulle behöva se över möjligheten med ett Juniorlag och då även en tränare till dito. Det finns många grabbar från P02 upp till P00 so skulle kunna fylla laget tillsammans med spelare från Standard.

### c) Arrangemang

#### 1. Valborg

Arrangemanget blir troligen det sista valborgsfirandet på Orrliden.

#### 2. Midsommar

Arrangemanget blir förhoppningsvis tillsammans med Rosenforsparkens vänner i år igen.

#### 3. Skogstorpsdagen

Arrangemanget blir troligen inställt med tanke på ombyggnationen av Orrliden.

## 8. Skrivelser

Inga inkomna skrivelser.

## 9. Övriga frågor

Inför 100-årsjubileumet så finns ett gäng sponsorer som ska finnas i vår jubileumsskrift. Tanken är dessutom att vi kommer ta betalt, förslagsvis 50kr, för skriften och att lagen kan få hjälpa till att sälja och då få 20kr per såld skrift till laget.

## 10. Nästa möte

Nästa möte är måndag 5/2 kl. 18:00 på Orrliden och mars månads möte blir måndag 5/3 kl. 18:00 på Orrliden.

## 11. Mötets avslutning

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

\_\_\_\_\_  
Nina Lindström

\_\_\_\_\_  
Alf Svensson